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Xbox 360 VGA HD AV Cable

Thanks for choosing the Xbox 360® VGA HD AV Cable to connect your Xbox 360 console 
to your VGA CRT, LCD, or HDTV monitor, including PC monitors. The cable also connects 
to analog audio amplifiers. It is for use exclusively with the Xbox 360 video game and 
entertainment system.

! WARNING
Before using this product, read this manual and the Xbox 360 console instructions 
for important safety and health information. For replacement manuals, visit  
www.xbox.com/support.

Connect Your VGA HD AV Cable
Use your VGA HD AV cable to connect your console to a monitor and an audio system.

Important
Stationary images in video games can “burn” into some TV screens, creating a permanent 
shadow. Consult your TV owner’s manual or manufacturer before playing games.
To connect your console to a monitor and audio:
1	 Turn off your console.
2	 Connect the AV connector on the VGA cable to the AV port on the console.
3	 Connect the VGA connector on the VGA cable to the VGA input on your monitor.

Note
Your monitor may not have a VGA input. If not, you may need to purchase additional 
equipment. For further information, go to www.xbox.com/support.
4	 Connect the left and right (white and red) audio connectors on the VGA cable to the 

audio input on your monitor (if equipped), receiver, or amplified speaker system.
5	 Turn on your console. From the System area, you can change your display settings. 

Select the appropriate screen size and resolution for your monitor.

Troubleshooting
If you encounter problems, try the possible solutions indicated below.

No Picture
Turn on the monitor. Try resetting your display settings. Remove any disc from the disc 
tray and turn off your console. Then press and hold the Xbox Guide button on player
one’s controller to turn the console back on.As it starts up, press and hold the Y button 
while pulling the right trigger. Your console will return to its default display settings.

Picture with No Sound
Make sure the video and audio connectors are connected to the same input group on the 
back of your monitor. If you’re using a separate receiver or amplifier, make sure the unit is 
turned on.

Sound with No Picture
Verify that your monitor is turned on. Check your connections and make sure your 
monitor has been set to display video from the port into which the VGA cable is plugged.

If You Need More Help
For answers to common questions, troubleshooting steps, and Xbox Customer Support 
contact information, visit www.xbox.com/support.
Do not take your Xbox 360 console or its accessories to your retailer for repair. Please visit 
www.xbox.com/support for troubleshooting and service information.

Disposal of Waste Batteries and Electrical & Electronic Equipment
This symbol on the product or its batteries or its packaging means that this 
product and any batteries it contains must not be disposed of with your household 
waste. Instead, it is your responsibility to hand this over to an applicable collection 
point for the recycling of batteries and electrical and electronic equipment. This 

separate collection and recycling will help to conserve natural resources and prevent 
potential negative consequences for human health and the environment due to the 
possible presence of hazardous substances in batteries and electrical and electronic 
equipment, which could be caused by inappropriate disposal. For more information about 
where to drop off your batteries and electrical and electronic waste, please contact your 
local city/municipality office, your household waste disposal service, or the shop where 
you purchased this product.
This product is for use with NRTL-listed (UL, CSA, ETL, etc.) and/or IEC/EN 60950 compliant  
(CE marked) Information Technology equipment.

For Customers in Taiwan
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中文

Xbox 360 高解析 VGA AV 端子線

感謝您購買 Xbox 360® 高解析 VGA AV 端子線，用於連接您的 Xbox 360 主機與 VGA 
CRT 顯示器、LCD、或高畫質電視螢幕，包括電腦螢幕。本端子線也可以連接到類比音效
擴大器，但僅能與 Xbox 360 視訊遊戲家庭娛樂系統搭配使用。

! 警告

在使用此產品前，請閱讀本手冊與 Xbox 360 手冊，以取得重要的安全和健康資訊。
請妥善保存所有手冊，以供未來參考之用。如需下載手冊，請至 www.xbox.com/
support 網站下載。

亞太國家/地區專用 (澳大利亞除外) 
有限瑕疵擔保網址 www.xbox.com/warranty

連接您的高解析 VGA AV 端子線

使用您的高解析 VGA AV 端子線，將您的主機連接到螢幕及音效系統。

重要事項

視訊遊戲中的靜態影像可能會「燒穿」螢幕，造成永久陰影不會消失。請在進行遊戲之
前，參考您的電視使用手冊或向製造商詢問相關事宜。

如何將主機連接到螢幕：

1	 關閉您的主機。

2	 將 VGA 端子線上的 AV 接頭連接到主機上的 AV 埠。

3	 將 VGA 端子線上的 VGA 接頭連接到您螢幕的 VGA 輸入。
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한국어

Xbox 360 VGA HD AV 케이블

Xbox 360® VGA HD AV 케이블을 구입해 주셔서 감사합니다. 이 케이블을 사용하면 VGA CRT, 
LCD/HDTV 모니터(PC 모니터 포함)에 Xbox 360 본체를 연결할 수 있습니다. 이 케이블은 
Xbox 360® 비디오 게임 및 엔터테인먼트 시스템에만 사용 가능합니다.

! 경고
제품을 사용하기 전에 이 설명서 및 Xbox 360 사용 설명서에 명시된 안전을 위한 주의 
사항을 읽으십시오. 설명서를 분실한 경우 www.xbox.com/support를 방문하십시오.

VGA HD AV 케이블 연결

VGA HD AV 케이블을 사용하여 모니터 및 오디오 시스템에 본체를 연결할 수 있습니다.
중요

비디오 게임의 정지된 이미지가 일부 TV 화면에 “새겨지는” 현상이 발생할 수 있습니다. 이로 
인해 정지된 이미지의 그림자가 항상 화면에 나타날 수 있습니다. 게임을 실행하기 전에 TV 
설명서를 참고하거나 제조업체에 문의하십시오.

모니터 및 오디오에 본체를 연결하려면 다음을 수행합니다.
1	 본체를 끕니다.
2	 본체의 AV 포트에 VGA 케이블의 AV 커넥터를 연결합니다.
3	 모니터의 VGA 입력 단자에 VGA 케이블의 VGA 커넥터를 연결합니다.

참고

모니터에 VGA 입력 단자가 없을 수도 있습니다. 없는 경우 추가로 장비를 구입해야 합니다. 
자세한 정보를 보려면 www.xbox.com/support를 방문하십시오.

4	 모니터(입력 단자가 있는 경우), 리시버 또는 앰프 스피커 시스템의 오디오 입력 단자에 
VGA 케이블의 흰색/빨간색 오디오 커넥터 또는 단일 스테레오 오디오 입력 플러그를 
연결합니다.

5	 본체를 켭니다. 시스템 영역에서 디스플레이 설정을 변경할 수 있습니다. 모니터에 적합한 
화면 크기와 해상도를 선택합니다.

문제 해결

문제가 생긴 경우 아래 제공된 가능한 해결책을 시도해 보십시오.

영상이 재생되지 않습니다.

모니터를 켭니다. 디스플레이 설정을 다시 설정합니다. 디스크 트레이에서 디스크를 꺼낸 뒤 
본체를 끕니다. 그리고 플레이어 컨트롤러의 Xbox 가이드 단추를 꾹 눌러 본체를 다시 켭니다. 
본체가 켜질 때 오른쪽 트리거를 당긴 채로 Y 단추를 꾹 누르고 있으면 디스플레이 설정이 
초기화됩니다.

소리 없이 영상만 재생됩니다.

비디오 및 오디오 커넥터가 모니터 뒷면의 동일한 입력 단자 그룹에 연결되어 있는지 
확인합니다. 별도의 리시버 또는 증폭기를 사용하는 경우 해당 기기가 켜졌는지 확인합니다.

영상 없이 소리만 재생됩니다.

모니터가 켜져 있는지 확인합니다. 연결 상태를 확인하고 모니터가 VGA 케이블이 연결된 
포트의 비디오를 표시하도록 설정되어 있는지 확인합니다.

도움이 더 필요한 경우

일반적인 질문에 대한 답변, 문제 해결 절차 및 Xbox 고객 지원 센터 연락처 정보를 
확인하려면 www.xbox.com/support를 방문하십시오.

수리 및 서비스를 받기 위해 Xbox 360 본체나 해당 액세서리를 판매점에 직접 가져가지 
마십시오. 문제 해결 및 서비스 정보를 확인하려면 www.xbox.com/support를 방문하십시오.

배터리 및 전기/전자 장비 폐기물(WEEE) 처리

제품 또는 제품 패키지에 이 기호가 있으면 이 제품 또는 포함된 배터리는 생활 
쓰레기로 처리할 수 없습니다. 대신, 전기 및 전자 장비를 재활용할 수 있는 수거소에 
맡겨야 합니다. 분리 수거와 재활용은 천연자원을 보존하고 인체와 환경에 미칠 수 
있는 악영향을 방지하는 데 도움을 줍니다. 처리 방식이 올바르지 않으면 전기 및 전자 

장비의 유해 물질로 인해 이러한 악영향이 있을 수 있습니다. 전기 및 전자 폐기물을 버리는 
장소는 해당 지방자치단체 사무소, 생활 쓰레기 처리장 또는 제품을 구매한 상점에 
문의하십시오. 

이 제품은 NRTL 목록에 등록(UL, CSA, ETL 등) 및/또는 IEC/EN 60950을 준수하는(CE 표시) 
정보 기술 장비와 함께 사용됩니다.

저작권
URL 및 기타 인터넷 웹 사이트 참조를 포함한 이 설명서의 내용은 예고 없이 변경될 수 있습니다. 다른 설명이 
없는 한, 용례에 사용된 회사, 기관, 제품, 도메인 이름, 전자 메일 주소, 로고, 사람, 장소 및 이벤트 등은 실제 가 
아니고. 어떠한 실제 회사, 기관, 제품, 도메인 이름, 전자 메일 주소, 로고, 사람, 장소 및 이벤트와도 연관시킬 
의도가 없으며 그렇게 유추해서도 안 됩니다. 해당 저작권법을 준수하는 것은 사용자의 책임입니다. 저작권에서의 
권리와는 별도로, 이 설명서의 어떠한 부분도 Microsoft 의 명시적인 서면 승인 없이는 어떠한 형식이나 수단(
전자적, 기계적, 복사기에 의한 복사, 디스크 복사 또는 다른 방법) 또는 목적으로도 복제되거나, 검색 시스템에 
저장 또는 도입되거나, 전송될 수 없습니다.

Microsoft 는 이 설명서의 주요 내용에 관련된 특허권, 특허출원, 상표권, 저작권, 또는 기타 지적 재산권 등을 
보유할 수 있습니다. 서면 라이선스 계약에 따라 Microsoft로부터 귀하에게 명시적으로 제공된 권리 이외에, 이 
설명서의 제공은 귀하에게 이러한 특허권, 상표권, 저작권, 또는 기타 지적 재산권 등에 대한 어떠한 사용권도 
허여하지 않습니다.

© 2011 Microsoft Corporation. All rights reserved.
Microsoft, Xbox, Xbox 360, Xbox LIVE, Xbox 로고 및 Xbox LIVE 로고는 Microsoft 그룹 계열사의 상표입니다.

注意

您的螢幕可能沒有 VGA 輸入。如果沒有，您可能需要購買額外的配備。如需詳細資訊，
請至 www.xbox.com/support。
4	 將 VGA 端子線上的左與右 (白色與紅色) 音效接頭連接到螢幕 (如果有的話)、接收

器、或擴大器喇叭系統的音效輸入。

5	 開啟主機，並在 [系統] 區域變更顯示設定，為螢幕選取適當的螢幕大小與解析度。

疑難排解

如果您遇到了問題，請嘗試以下所提供的解決方案。

沒有影像

打開電視。選取電視顯示遊戲的視訊輸入，然後嘗試重新設定顯示設定。將托盤上的光碟
拿出並關閉主機電源，接著按住第一支控制器上的 Xbox 360 按鍵開啟主機電源。主機開
啟後，在按住右發射鍵時按住 Y 按鍵，主機就會回到預設的顯示設定。

有影像但沒有聲音

請確定視訊與音效接頭已連接到您電視後方相對應的輸入群組。如果您使用數位音效，請
確定接收器已開啟，並已在 Xbox 設定畫面中正確設定輸出。如果您使用的是獨立的接收
器或擴大器，請確認機體的電源已開啟。

有聲音但沒有影像

請確認您的螢幕已開啟。檢查您的連線，並確認螢幕已設定為從接上 VGA 端子線的連接
埠顯示視訊。

如果您需要更多幫助
如需一般問題的解答、疑難排解步驟以及 Xbox 客戶支援部門連絡資訊，請前往 
www.xbox.com/support。
請勿將您的 Xbox 360 主機或其周邊配備拿到經銷商處要求維修，請至 
www.xbox.com/support 參閱疑難排解與服務資訊。

廢棄電池與電子電機設備處理

當本符號出現在產品、產品電池或產品包裝上時，代表該產品及其電池不得與家庭
廢棄物一同丟棄。而您必須負起責任，將此廢棄物送至適當的電池與電子電機設備
回收點。此與家庭廢棄物分開的收集與回收行動，有助於保育自然資源，並防止因
電池與電子電機設備的不當廢棄處理，導致其中的有害物質對人體健康與環境造成

負面影響。如需了解您所在地的電池與電子電機設備廢棄處理場所的相關資訊，請與您當
地的市政機關、家庭廢棄物處理服務機構，或您購買該產品的店家連絡。

本產品用於 NRTL 表列 (UL、CSA、ETL 等) 及/或遵照 IEC/EN 60950 (有 CE 標示) 資訊技術
產品設備。

台灣地區的客戶  
本產品資訊

產品名稱：Xbox 360 高解析 VGA AV 端子線
型號：Xbox 360 VGA HD AV Cable
產地：中國

製造廠商：Microsoft Corporation
進口廠商：聯強國際股份有限公司

地址：台北市 104 民生東路三段 75 號四樓

洽詢專線：(02) 2506-3320

著作權
本文件中的資訊（包括 URL 及其他網際網路網站參考資料）如有變更，恕不另行通知。除非另有註明，
否則本文之範例公司、組織、產品、網域名稱、電子郵件地址、標章、人員、地點及事件均為虛構，並非
意指任何真實公司、組織、產品、網域名稱、電子郵件地址、標章、人員、地點及事件。遵守所有適用的
著作權法是使用者的責任。基於（但不限於）著作權法下之權利，未經 Microsoft Corporation 明示書面
許可，貴用戶不得為任何目的使用任何形式或方法（電子形式、機械形式、影印、記錄或其他方法）複
製、儲存或傳送本文件的任何部分或將本文件任何部分放入檢索系統 (retrieval system)。

Microsoft 可能就本文件所提及內容及文件標的擁有專利權、專利申請權、商標權、著作權、或其他智慧
財產權。除非 Microsoft 書面授權合約所明示規定者外，提供本文件並不授予貴用戶上述專利權、商標
權、著作權或其他智慧財產權。

© 2011 Microsoft Corporation. 著作權所有，並保留一切權利。

Microsoft、Xbox、Xbox 360、Xbox LIVE、Xbox 標誌及 Xbox LIVE 標誌係 Microsoft 集團的商標。


